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Studentparlamentet - SPÅ 

 

Dato: 10.03.20 Start: 17.00 

Sted: A334 Slutt: 18.30 

 

 

Til:    Arbeidsutvalget 

    Representanter med vara 

    Kontrollkomité 

    Valgkomité 

    Velferdsutvalget 

 

Kopi til:   Viserektor 

    Drift i Ålesund 

    Studentorganisasjonene i Ålesund 

    Studenttinget ved NTNU 

 

Referent:   Maria Therese Valderhaug 

Ordstyrer:   Marthe Breistein 

Bisitter:   Elisabet Lønset 

 

Til stede:   Kubra Islek 

    Emil Nilsen 

    Ingrid Eikeland 

    Elisabeth Sivertsen 

    Swapnil Kumar 

    Anders Magnusson 

    Amina Cemalovic 

    Hanne Bakkebø 

    Heidi Frostrud 

    Einar Totland 

 

Forfall:    Christina Gundersen 

    IHB-ITV 

 

Til stede på bakbenk: Markus Grorud Gaasholt  Studenttinget 

    Gjermund K Langset  KK 

    Nicolai Ilstad    AU 

    David Molina    AU 

    Annik M Fet    Viserektor 

     

 

Vedlegg:   Sakspapir  
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Forkortelser:    ITV – Instituttillitsvalgt 

     KK – Kontrollkomiteen 

     AU – Arbeidsutvalget til Studentparlamentet 

 

 

 

Godkjenninger og orienteringer 

 

Orstyrer, bisitter og referent ble godkjent ved akklamasjon. 

Innkalling ble godkjent ved akklamasjon. 

Sak til eventuelt – Elisabet vil snakke om hygienetiltak på Campus. 

Det har kommet inn ønske om et vedtak på mikrobølgeovn. 

 

Orientering fra AU 

 

Kantina blir døgnåpen.  

 

Orientering fra ledelsen 

 

Annik spurte om studentene er klare over hvor de finner informasjon om koronavirus.  

Informerte om at det er bestilt dispensere til håndsprit, men at alt er utsolgt.  

Det er innført en del restriksjoner på arrangementer i NTNU-regi denne uka.  

UKA-arrangementer blir ikke avlyst uten at dette blir pålagt. 

 

Orientering fra Gjermund 

 

Det skjer en del ting i Ålesund kommune i forbindelse med koronaviruset, det kan bli 

aktuelt at flere arrangementer blir avlyst. 

 

5/20 – ITV-er sin rolle i Studentparlamentet 

 

Marcus tok opp de foreslåtte endringene på skjerm. Enstemmig vedtatt. 

 

7/20 – Forskjellsbehandling i Ålesund 

 

Marcus presenterte saken. Ønsker Studentparlamentet å ta stilling til dette, og at AU 

skal gjøre noe med det? 

 

Spørsmål fra bordet:  

De mest populære studentstedene i Ålesund har ikke 23-årsgrense. 

Hvorfor er dette en sak i Studentparlamentet, hva har vi med loven å gjøre? 

 

Svar fra saksbehandler:  
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Det finnes ikke presedens på dette i rettssystemet, og foreløpig er det kun 

enkeltpersoner som har klaget på denne type diskriminering. Dersom 

Studentparlamentet mener noe om dette har det større tyngde og vil øke 

sannsynligheten for at dette blir tatt opp. 

 

Forslag fra bordet: 

Kan utestedet utvise skjønn? 

Dette kan føre til diskriminering på andre grunnlag som kjønn, alder etc. 

Diskusjon rundt bordet for og imot om man vil mene noe om saken.  

 

Votering punkt for punkt: 

 

Studentparlamentet mener at: 

Praksisen med aldersgrense på utesteder som fraviker alkoholloven §1-5 første og 

andre ledd er diskriminerende. Ni stemmer for, en mot 

 

Studentparlamentet mener at AU må: 

Kartlegge praksisen med aldersgrenser hos utestedene i Ålesund. Sju stemmer for, to 

avholdende, en mot 

Gå i dialog med utestedene som har en diskriminerende praksis med et mål om å få 

endret praksisen: Sju stemmer for, tre avholdende 

Klage inn utesteder som motsetter seg å endre praksis til Diskrimineringsnemnda: 

Ingen stemmer for, to stemmer mot, resten avholdende. Forslaget falt 

Oppfordre andre studentdemokrati til å ta opp problemstillingen: En for, ni 

avholdende. Forslaget falt 

 

8/20 – Kjøttfri dag 

 

Spørsmål fra bordet:  

Vil prisen være lavere på vegetarmat? -Dette er ikke tatt stilling til i saken. 

Hva er formålet? Sunnere mat? -Både helse og bærekraft. 

Diskusjon om næringsinnhold i mat og prisdifferensiering på ulike typer mat rundt 

bordet. 

 

Votering: 

 

Meat free Monday: Enstemmig vedtatt 

Flere veganske tilbud: Enstemmig vedtatt 

 

Endringsforslag 

Flere glutenfrie tilbud: Enstemmig vedtatt 

Prisdifferensiering etter næringsinnhold per kilo: 8 for, 1 avholdende, 1 mot 
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Eventuelt 

 

Sak om tiltak på Campus i forbindelse med koronaviruset 

 

Hvilke tiltak bør NTNU komme med, og hva slags informasjon trenger studentene? 

 

Informasjonen fra NTNU oppleves generelt som bra. På enkelte institutt melder man 

inn alle arrangement og reiser som er planlagt, og instituttet tar stilling til hvor vidt 

man skal gjennomføre dette eller avlyse. Dersom forelesninger blir avlyst er det ønske 

om at det blir tilrettelagt for hjemmeundervisning.  

 

Studentparlamentet mener at NTNU i Ålesund må plassere ut Antibac-dispensere ved 

innganger til lesesal, kantine, toalett, fellesarealer og hovedinnganger.  

 

Per i dag er Antibac utsolgt. Det er uansett bra å ha dette tilgjengelig på daglig basis, 

så dette kan gjerne bli et permanent tiltak som blant annet kan bidra til å senke 

sykefravær. Utplassering av disse må følges av tilstrekkelig informasjon. Foreløpig 

prioriteres sykehus og andre helseforetak. 

 

Kommentar fra bordet om at håndvask er det mest effektive. Motargument - alle 

vasker ikke hendene. Antibac er bedre enn ingenting og er enklere å få folk til å 

bruke. Det går også an å bruke UV-lys eller produkter med klorhexidin eller 

hydrogenperoksid i spesielle tilfeller. 

 

Dersom NTNU vil at UKA-revyen skal avlyses, men kommunen ikke pålegger dette, 

vil Studentparlamentet da støtte NTNU? Delte meninger om dette, ingen votering. 

 

Spørsmål fra Studentparlamentet til NTNU: 

 

Er det mulig å legge om til hjemmeeksamen dersom ordinære eksamener blir avlyst? 

 

Kan man slå av kodepanelene ved kortleserne slik at man ikke trenger å trykke kode 

når man bruker kortet sitt for adgangskontroll?  

 

Mikrobølgeovn i kantina 

 

Anders fra VU tok opp en sak med ønske om å få tilbake mikrobølgeovn i kantina.  

 

Den ene mikrobølgeovnen som ble flyttet til Beddingen ble ødelagt ganske fort, og 

den andre ser veldig grisete ut.  

 

Studentparlamentet mener at både Beddingen og Sit-kantina må ha mikrobølgeovner 

som er tilgjengelig 24/7. Enstemmig vedtatt. 
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Stand i forbindelse med valg 

 

Det skal være både ITV-valg, AU-valg og VU-valg. Håper og forventer at alle stiller 

på stand to timer. 

 

Sosial kveld 

 

Det blir sosial kveld for Studentparlamentet med pizza og bowling, det legges ut en 

post med forslag til tidspunkt.  

 

 

 

 

 


